
輸入優惠碼 “TR2025” 即可享有單次旅遊保險保費 8折優惠，

無憂無慮暢玩旅程，優惠期至 2025 年 6 月 30 日。

如欲查詢此活動詳細，歡迎致電立橋保險客戶服務熱線︰

2884 8888。

優惠條款及細則：

此優惠適用於即日起至 2025 年 6 月 30 日 23:59（以我們公司電腦系統時間為準）（「推廣
期」），於推廣期內客戶透過指定優惠碼於立橋保險網上平台或以優惠碼經客戶服務熱線成功投
保立橋保險單次旅遊保險計劃，即可享有保費8折。

1. 受限於同時符合此優惠之條款及細則的情況下，此優惠將被視為保單的一部份。保費折扣金額
將會用於扣減指定計劃的保費，有關保費折扣不可轉讓或兌換成現金。保費徵費將根據此優惠
的淨額保費計算。

2. 此優惠不能和其他推廣或折扣優惠同時使用。
3. 若投保時未能提供優惠碼投保，保單簽發後不能享有保費折扣。
4. 本公司保留在不作任何事先通知的情況下暫停或取消此優惠、或修改此優惠的條款及細則而毋

須另行通知的權利。
5. 就此優惠如有任何爭議，本公司擁有最終決定權；同時，本公司有權拒絕任何投保申請。
6. 如中、英文兩個版本有任何不一致或分歧之處，請以英文版本為準。

備註：
此單張只載有一般資料，僅供參考，並不構成任何銷售保單要約或任何立橋保險的產品推廣。您
可以向立橋保險索取保障文件查閱有關此保障的保障範圍、不保事項、詳情及條款。如果此保障
文件與此單張內容不符，則以此保障文件為準。此單張旨在香港派發，不能詮釋為在香港以外提
供或出售或游說購買立橋保險的任何產品的要約、招攬及建議。

「立橋保險」、「本公司」或「我們」是指立橋保險有限公司。

立橋單次旅遊保險
保費8折優惠

網上即時報價及投保

網上即時報價及投保
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https://www.wli.com.hk/quoteTravel.jhtml?refco=TRAVEL-DIS


Enter the promo code of "TR2025" to enjoy a 20% premium 

discount on purchasing single-trip travel insurance and 

enjoy a hassle-free trip until 30 June 2025.

For enquiries, please contact customer service hotline at 

2884 8888.

Terms and conditions:

This offer is applicable from now until 30 June 2025 at 23:59 (based on our company's computer system 

time) ("Promotion Period"). During the Promotion Period, customers can enjoy 20% premium discount upon 

successfully apply for a single-trip travel insurance plan with designated promotion code on Well Link 

Insurance's online platform or through our customer service hotline.

1. Subject to the terms and conditions of this offer, the offer will be deemed to be part of the policy. The 

premium discount will be used to reduce the premium of the designated plan. The premium discount is 

non-transferable and non-redeemable for cash. Premium levy will be calculated based on the net 

premium of this offer.

2. This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discounts.

3. If you fail to provide the promo code at the time of application, you will not be entitled to a premium 

discount after the policy is issued.

4. The Company reserves the right to suspend or cancel this offer or amend the terms and conditions of 

this offer without prior notice.

5. The company reserves the right to reject any application, and in case of disputes, the company’s 

decision shall be final and conclusive.

6. In the event of any inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and 

conditions, the English version shall prevail

Note: The above content in this leaflet contains general information for reference only. It does not constitute 

any offer to sell any policy. For more details, benefit coverage, exclusions and exact terms and conditions, 

please refer to the policy document. If there is any conflict between the policy document and this leaflet, the 

policy document shall prevail. This leaflet is intended to be distributed in Hong Kong only and is not and 

shall not be construed as an offer to sell or solicitation of an offer or recommendation to purchase or sale or 

provision of any products of Well Link Insurance outside Hong Kong.

"Well Link Insurance", "the company", or "we" refers to Well Link General Insurance Company Limited

Enjoy 20% Premium Discount 

on Single-trip Travel Insurance 

Plan

Online Instant Quote and Application

Online Instant Quote 
and Application
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https://www.wli.com.hk/en/quoteTravel.jhtml?refco=TRAVEL-DIS

	Slide 1
	Slide 2

